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Svar på interpellation från Yvonne Svensson 
(ROOP) angående parkeringshus vid 
Tullporten 
Yvonne Svensson (ROOP) har i en interpellation ställt nedanstående fråga till mig.  

 

Hur långt har planprocessen framskridit och kan vi hoppas att få så ett parkeringshus 

inom de närmaste två åren? 

 

Som svar önskar jag anföra följande: 

 

Det är helt riktigt att det pågår ett arbete med ett parkeringshus vid Tullporten, och det är 

också glädjande i att vi är helt eniga om behovet av detta.  

 

Jag beklagar å ena sidan att motionsbehandlingen dröjt, och under denna vår har vi 

också varit överens mellan gruppledarna för de olika partierna att inte lyfta upp några 

motioner. Däremot ger detta ett lika bra tillfälle att svara på din och ROOPs fråga.  

 

Kommunstyrelsen arbetsutskott har fattat beslut om en förstudie från en av våra 

upphandlade konsultfirmor. Den ska levereras den 12 juni 2020. Samtidigt så har man 

också redan nu tagit höjd för att kunna samordna ett parkeringshus med annan 

verksamhet, t.ex. kommersiella lokaler och olika former av bostäder. 

 

Att det ska stå ett färdigt parkeringshus på plats inom två år är inte sannolikt. Nästa steg i 

processen är att ta fram slutprojektering och bygghandlingar för att parallellt ta fram en ny 

detaljplan. Efter att det är gjort beräknas färdigställandetid till 18-24 månader. Således är 

det mest realistiska att ett parkeringsgarage kan vara klart tidigast under 2023.  
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Kommunstyrelsens ordförande 

 


